
Habakuk 1. kapitola 

Má prorok Habakuk, jeho slovo, pro 
dnešní dny nějaký vzkaz? Proč by se 
národy a králové země měli znepokojit? 
Každý člověk, který miluje SPRAVEDLNOST a PRÁVO, musí vidět jasnou 
paralelu v tom, co mluvil Habakuk k národům, které přišel vyplenit 
Nebukadnecar II. se svými vojsky a proč svou úzkost a své modlitby pronesl ke 
svému STVOŘITELI, JeHoVaH VOJSK. Mohou nás nějak jeho slova utěšit a 
přitom nám dát porozumění pro to, co se děje? 
Slíbil jsem v posledním článku, že předložím porozumění k věcem, jenž souvisí s KŘTEM. 
Než tak učiním, chci nejprve obrátit Vaši pozornost k slovům proroka Habakuka, protože 
je potřeba jim rozumět ohledně dnešní doby. Ať je to ke slávě našeho nebeského Otce, 
ať je ke chvále Krista, jenž přichází a stojí u dveří, aby posvětil Jméno svého a našeho 
nebeského Otce. 

Nebukadnecarův otec Nabopolasar odstranil moc fašistické Asýrie a národy se 
radovaly, protože bylo zlomeno Asyrské jho. Jejich radost trvala jen krátkou chvíli. 
Jejich ničemnost a bezpráví rostlo geometrickou řadou. V samotné Judě to vedlo k 
tomu, že nepoznala, že byl národ souzen a byl zvážen na misce Božích vah, jako 
nedostatečný. To jsou skutečné dějiny a jejich naplnění podle výroků samotného 
JeHoVaH vojsk se vyplnilo do posledního písmenka. 

Dnes nikdo nechce slyšet a nikdo se netouží napravit, PROTO SE SPOLEČNOST 
PROMĚNILA DO SPOLEČNOSTI, kterou kolem sebe viděl prorok Habakuk. Pojďme si 
odcitovat jeho slova: 

„Prohlášení, o němž měl vidění prorok Habakuk: Jak dlouho, Jehovo, mám křičet o 
pomoc, a ty neslyšíš? Jak dlouho budu k tobě volat o přispění proti násilí, a ty 
nezachraňuješ? Proč mi dáváš vidět to, co ubližuje, a stále hledíš na pouhé těžkosti? 
A proč je přede mnou plenění a násilí a proč se vyskytují hádky a proč se vede 
rozepře? Proto zákon ochabuje a nikdy nevychází právo. Protože ničemný obklopuje 
spravedlivého, proto vychází právo pokřivené.“ (Habakuk 1:1-4) 

Dnešní společnost je plná bezpráví. Policie jedná ne jako ochránce POŘÁDKU, ale chrání 
zločince, kteří jednají podle svých tužeb. Vidět je to možno po celém světě. V ČR jsme 
to mohli vidět na poslední demonstraci na Malostranském náměstí, kde byl nesmyslně 
napaden pan Smetana, jenž využil svého zákonného práva na protest, podle článku 23. 
Ústavy České republiky. Tak vzniká spor a právo vychází pokřivené. 

Může se zdát, protože národům už bylo vydáno svědectví, že Stvořitel nebe a Země, 
JeHoVaH Bůh zasáhne do lidských záležitostí, že se to nestane, protože se stále nic 



neděje. Tak se mnozí vysmívají Dobré zprávě o Království a hledají vlastní  řešení a vlastní 
způsoby, jak vybudovat společnost , která by jim dala práva na poklidný život. PŘESTO 
SE TO NEDAŘÍ a korporátní fašistická moc předvádí svou tyranii, protože si myslí, že 
je tu navždy. Stejně, jako to bylo v době před příchodem Chaldejců, kdy si fašistická 
moc Asýrie myslela, že její panování bude navždy, takto smýšlí dnešní fašistická 
korporátní moc. Co tedy čteme dále: 

„Podívejte se mezi národy a přihlížejte a v ohromení zírejte jeden na druhého. Buďte 
ohromeni; vždyť ve vašich dnech se koná činnost, které nebudete věřit, ačkoli se o tom 
vypráví.“ (Habakuk 1:5) 

Stejně jako tenkrát Habakuk a jiní proroci varovali, že se na politickém nebi děje něco, 
co nikdo nevidí, DĚJE SE TO I NYNÍ a je o tom mluveno, ale nikdo nenaslouchá a nikdo 
nevěří, aby se naplnilo co říká apoštol Petr: 

„Především totiž vězte to, že v posledních dnech (ČASE KONCE) přijdou posměvači se 
svým posměchem a budou postupovat podle svých vlastních žádostí  a říkat: Kde je ta 
jeho slíbená přítomnost? Vždyť ode dne, kdy naši praotcové usnuli ve smrti, všechno 
pokračuje přesně jako od počátku stvoření.“ (2. Petra 3:3,4) 

A tak slyšte národy, co je vám oznamováno, protože už jednou se vše splnilo do puntíku 
jen v určité části Země, aby se to v ČASE KONCE STALO SKUTEČNOSTÍ, PRO CELÝ 
SVĚT!!! Co Habakuk oznamuje?: 

„Hle, budím totiž Chaldejce, národ hořký a prchlivý, který jde do rozlehlých míst 
země, aby vzal do vlastnictví sídla, která mu nepatří.“ (Habakuk 1:6) 

Kdo jsou ti dnešní Chaldejci? Je to národ hořký a prchlivý. Kdo dnes a po celou dobu 
svých dějin projevoval tyto vlastnosti, když byl napaden a chtěli jej zničit? Který národ 
vždy opustil své vnitřní spory, aby nebyl poražen těmi, kdo se jej snažili zmocnit? Je to 
národ, jenž pochází ze starodávných dob, jsou to potomci Magoga, jenž vybudovali říši, 
Védskou říši, která byla úmyslně zapomenuta v učebnicích historie, potomci říše 
jménem Tartárie. Všimněme si co od této říše vychází: 

„Je strašlivý a bázeň vzbuzující. Vychází od něho jeho vlastní právo a jeho vlastní 
důstojnost.“ (Habakuk 1:7) 

Chaldejci, kteří se zrodili z národů, jenž patřili po mnoho staletí Asyrské říši a byli 
podporovány ze strany Médů a Peršanů, tedy rodinami, které ve svém čase učinili z 
Médo-Persie mocnou říši, byli velmi zvláštním národem, kde zákon určoval panovník 
Babylonu, jenž se odlišoval od okolních národů. Jeho hlavním bohem byl samotný 
Satan, který si nechal říkat Marduk. 

Také novodobý král má své vlastní Právo a svůj vlastní Zákon, kterým ostatním 
národům stanovuje JASNOU ČERVENOU LINII, kterou už nikdo nemůže překročit, aniž 
by neobdržel jeho zlobu. 



„A jeho koně byli rychlejší než levharti a byli dravější než večerní vlci. A jeho oři hrabou 
půdu a jeho vlastní oři přicházejí zdaleka. Letí jako orel pospíchající něco sežrat. “ 
(Habakuk 1:8) 

Jaké charakteristické znaky lze najít u tohoto KRÁLE?  Podívejme se, co o nich říká 
Wikipedie: 
 

„Znak se skládá ze dvou majoritních částí. První je jezdec na koni, který zabíjí draka 
kopím. Tento jezdec byl původně součástí velké pečeti Moskevské a až do roku 1730 se o 
této figuře nemluví jako o sv. Jiřím, až v tomto roce je označena, podle carského nařízení, 
jako svatý Jiří, posel vítězství (Победоносец). Později se tato figura samotná stala znakem 
Moskvy. 

Druhou figurou znaku je orel. Tento znak byl používán byzantskými císaři. Orla v ruském 
znaku poprvé začal používat velkokníže moskevský Ivan III. poté co si vzal za ženu 
byzantskou princeznu Sofii, jejíž strýc byl poslední byzantský císař Konstantin XI. po pádu 
Konstantinopole. Orel v Byzanci symbolizoval spojení západní a východní říše, jiné 
vysvětlení byla jednota státu s církví. Ivan ji začal využívat právě proto, že Moskva byla 
poslední baštou pravoslaví. Krom orla převzala Moskva následnictví Východní říše 
římské, čímž se z ní stal tzv. „třetí Řím“.“. 

Jakým králem byl Řím? Králem Severu, nebo Králem Jihu? Byl Králem Severu. Stal se 
jim poté, co Pompeius přitáhl v roce 64 př.n.l. k Antiochovi XIII. a zabíjí jej. TAK JE CELÁ 
SELEUKOVSKÁ DYNASTIE VYHLAZENA, podle Daniele 11. kapitoly 19 verše. Více 
naleznete zde. Jak vidíme z Wikipedie, Rusko má svůj původ, svou autoritu odvozenu z 
období Říma, ale jeho korunu si muselo vydobýt na těch, kdo korunu Severu dostávali od 
Papežského stolce, od nevěstky, která seděla na divokém zvířeti, jak popisuje Zjevení 
17. kapitola a ta určovala, kdo bude Králem Severu až do roku 1945. Svým 
Konkordátem pomazala posledního Krále Severu, který byl plně pod její kontrolou a tím 
bylo Hitlerovské Německo. Dobytím Berlína Sovětskými vojsky, přešla moc na SSSR a 
nástupnickou zemí se stalo Rusko. Nyní má nad touto říší Krále Severu duchovní 
moc CELÝ VELKÝ BABYLON, protože tu v mírovém soužití žijí všechna náboženství, 
od hlavního Pravoslaví, přes Muslimský svět až po ateismus. Už chápete, proč je 
Habakukovo proroctví o Chaldejcích, panovnících Babylonu? Což není Satan tím, komu 
Velký Babylon patří? 

„Přichází jako celek pro pouhé násilí. Shromažďování jejich obličejů je jako východní 
vítr a zajatce sbírá právě jako písek.„(Habakuk 1:9) 

Což jste neslyšely národy Země, že nenechá Vladimír Vladimírovič Putin zničit Evropu 
jeho vládci, kteří ji ženou do záhuby svou politikou? Satanská korporátní mafie bude 
zajata právě jako písek a neunikne nikdo, kdo by mu chtěl uniknout. 

„A on, on se pošklebuje samotným králům a vysocí úředníci jsou mu k smíchu. On, on se 
směje dokonce každému opevněnému místu a kupí prach a dobývá je.“ (Habakuk 1:10) 
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Což mu nejsou samotní králové k smíchu. Což jste si nepovšimli, jak reagoval V. V. 
Putin na otázku: „Co si myslí o výroku prezidenta Washingtonu, protože USA právně 
neexistují, když jej Satanská loutka Kabaly, prezident Biden označil za vraha.„? Jak se 
dívá na pokusy NATO a ČR překračovat červenou linii? 

„V ten čas bude jistě postupovat jako vítr a projde a skutečně se proviní. Tato jeho síla je 
od jeho boha.“ (Habakuk 1:11) 

Jeho nástup k celosvětové moci bude tak rychlý, že tak rychlým je jenom vichr. Jak se 
proviní? Tak, že se rozhodne zabít dva olivovníky, aby usedl v duchovním chrámu a 
sám se prohlásil bohem. Proč se to musí takto stát?: 

„Nejsi odedávna, Jehovo? Můj Bože, můj Svatý, ty neumíráš. Jehovo, ustanovil jsi to k 
soudu; a založil jsi to, Skálo, k pokárání.“ (Habakuk 1:12) 

Protože vzkříšením olivovníků bude nad lidstvem ihned poté, co pochopí, kdo je 
skutečným STVOŘITELEM NEBE a ZEMĚ, vykonán soud. Tak budou všichni pokáráni. Ti, 
co pochopí Spravedlnost a Právo JeHoVaH vojsk, a budou činit pokání, ti se stanou 
Velkým Zástupem. Ti, co to neučiní, odejdou záhy do zničení, trvalé neexistence, 
gehenny, symbolického místa zničení, odkud není vzkříšení. Spolu s nimi tam odejde 
falešný prorok, a to divoké zvíře, které se proměnilo do červena poté, co Král Severu 
uskuteční svůj zásah, aby na jednu hodinu panoval a snažil se vytvořit Boží království na 
celé Zemi bez Krista a bez Stvořitele. 

„Máš příliš čisté oči, než abys viděl, co je špatné; a nejsi schopen přihlížet těžkostem. 
Proč jen se díváš na ty, kteří jednají zrádně, proč mlčíš, když někdo ničemný polyká 
někoho spravedlivějšího, než je on? A proč děláš pozemského člověka jako mořské ryby, 
lezoucí tvory, nad nimiž nikdo nepanuje?“ (Habakuk 1:13,14) 

Přesně toto si myslí všichni, kdo nevidí, že se něco děje, i když se o tom vypráví. Proto 
nejsou schopni pochopit to násilí a tuto dobu, že je Jehošua u našich dveří a klepe a 
hledá své ovce, aby je vyvedl z tohoto ničemného světa do svého Království v nebi. A 
tlačí se tam ti, jenž jsou pyšní ve svém srdci a myslí si, že je to jejich Babylonský dům, 
jejich tradice a jejich poznání, které je ochrání před větrem Krále Severu. 

Čiňte pokání ze svých špatností svého srdce, aby se vám nestalo, co Jehošua řekl ve 
svém kázání na hoře: 

„Ne každý, kdo mi říká: Pane, Pane, vstoupí do nebeského království, ale ten, kdo činí 
vůli mého Otce, který je v nebesích. Mnozí mi v onen den řeknou: Pane, Pane, což jsme 
neprorokovali v tvém jménu a v tvém jménu nevyháněli démony a v tvém jménu 
neprováděli mnoho mocných skutků? A přece jim pak chci vyznat: Nikdy jsem vás 
neznal! Pryč ode mne, vy, kteří činíte bezzákonnost.“ (Matouš 7:21-23) 

Což to není bezzákonnost, když se nedotazujete nebeského Otce, JeHoVaH vojsk, JAKÁ 
JE JEHO SKUTEČNÁ VŮLE, ale necháváte si podsouvat nauky a modly smrtelnými 
lidmi, kteří se na vás pasou? Myslíte si, že démony vyháníte Boží mocí, přitom si z vás 
démoni dělají legraci, hlavně že máte ten správný dres. Svého skutečného nebeského 



Stvořitele neznáte jménem, je to ve vašich uších něco odporného, když slyšíte JEHOVA 
a pak tu někteří vytváří spor, že moudrý Milovaný Ješurune, jaké je skutečné jméno 
STVOŘITELE NEBE a ZEMĚ. Jak dlouho si myslíte, že bude Otec mlčet a jak dlouho si 
myslíte, že bude ještě Rusko zdržovat, aby se naplnilo proroctví? 

„Ty všechny vytáhl pouhým háčkem na ryby; odvléká je ve své vlečné síti a sbírá je do 
své rybářské sítě. Proto se raduje a má radost. Proto předkládá oběť své vlečné síti a 
přináší obětní dým své rybářské síti; kvůli nim je totiž jeho podíl dobře omaštěn olejem a 
jeho jídlo je zdravé. To proto vyprázdní svou vlečnou síť, a musí neustále pobíjet národy, 
zatímco neprojevuje soucit?“ (Habakuk 1:15-17) 

Co je tou vlečnou sítí a háčkem, na který vás uloví? Jsou to sliby o Božím království bez 
Krista a bez Stvořitele. Sliby o Stalinském socialismu, aby se splnilo to co předpovídá 
Zjevení: 

„A všichni, kteří bydlí na zemi, jej budou uctívat; jméno žádného z nich není od založení 
světa zapsáno ve svitku života Beránka, který byl zabit.“ (Zjevení 7:8) 

Ano, vaše jména nemohou být zapsána ve svitku života Beránka, protože jste nedosáhli 
na poučení samotným nebeským Otcem. Neměli byste to změnit? Neměli byste činit 
pokání ze svých smilstev s Babylonskými domy? Což se nepíše? : 

„I kdyby ani fíkovník nerozkvetl a kdyby z révových keřů nebyl žádný výnos; kdyby se dílo 
olivovníků vskutku nevydařilo a ani terasy by vskutku nevydaly žádnou potravu; i kdyby 
byl brav vskutku oddělen od ohrady a v ohrazeních nebyl žádný dobytek;“ (Habakuk 3:17) 

„A Jehova mi odpověděl a řekl: Zapiš vidění a jasně je předlož na tabulkách, aby ten, kdo 
z něho bude nahlas předčítat, mohl číst plynně. Vidění je totiž ještě na ustanovený čas a 
stále supí ke konci a nepoví lež. I kdyby se zdrželo, stále je očekávej; zcela jistě se totiž 
splní. Neopozdí se.“ (Habakuk 2:2,3) 

Což není slovo k vám předkládáno s porozuměním a není předčítáno plynně a 
nahlas? Proč nerozeznáváte olivovníky a proč to vypadá tak, že se jejich dílo nedaří? Kdo 
se chce naučit Novou píseň o skutečné záchraně, kterou se lze naučit až v 
samotném ČASE KONCE, ať naslouchá co Duch říká sborům skrze olivy. 

„A slyšel jsem jiný hlas z nebe, který řekl: Vyjděte z něho, můj lide, jestliže se s ním 
nechcete podílet na jeho hříších a jestliže nechcete obdržet část z jeho ran.“ (Zjevení 
18:4) 

Vždyť vidění rychle supí ke svému konci!!! Ne za člověkem, ale k Otci, jak vám to říká 
Písmo i samotný Jehošua v Janovi 6:44,45. 

Váš a Kristův bratr Igi 

 



Habakuk 2. kapitola 

Co postihne krále Severu, až naplní zemi 
krveprolitím? Lze najít v dějinách k této 
situaci paralelu? Habakuk-první naplnění 
a druhé naplnění 
„I kdyby ani fíkovník nerozkvetl a kdyby z révových keřů nebyl žádný výnos; kdyby se 
dílo olivovníku vskutku nevydařilo a ani terasy by vskutku nevydaly žádnou potravu; i 
kdyby byl brav vskutku oddělen od ohrady a v ohrazeních nebyl žádný dobytek; já, já 
chci přesto jásat v Jehovovi; chci mít radost v Bohu své záchrany. Jehova, Svrchovaný 
Pán, je má životní energie; a učiní mé nohy jako laní a způsobí, že budu šlapat po svých 
výšinách.“ (Habakuk 3:17-19) 

Mnohým se může zdát, že dílo olivovníků nefunguje, protože není o něm slyšet. 
Informace, které by měly národy znít, se k nim nedostávají. Ti, kdo by je měly šířit, sami 
neporozuměli. Místo toho je vidět přesně to, co popisuje Habakuk v první kapitole, když 
říká: 

„Jak dlouho, Jehovo, mám křičet o pomoc, a ty neslyšíš? Jak dlouho budu k tobě volat o 
přispění proti násilí, a ty nezachraňuješ? Proč mi dáváš vidět to, co ubližuje, a stále 
hledíš na pouhé těžkosti? A proč je přede mnou plenění a násilí a proč se vyskytují hádky 
a proč se vede rozepře?“ (Habakuk 1:2,3) 

Jak jsem již v předchozím článku zmiňoval, vše je možné vidět. Habakuk z popsaného, 
co sám viděl, žil v době činnosti Nebukadnecara II. Jeho odkaz na činnost olivovníků 
dává punc této části Písma, že se naplní jeho proroctví dvakrát. Poprvé při pádu 
Babylonu v roce 539 př.n.l.. Druhé naplnění pak nastane, až dnešní král Severu zaplaví a 
projde mnoha zeměmi, aby oddal zničení mnohé a upevnil si tak postavení Osmého 
krále. Tak se země naplní krveprolitím. 

Habakuk chápal po porozumění, kým se Babylon stal, proto řekl toto: 

„Na svém strážním místě chci stále stát a chci zůstávat na baště; a budu na stráži, 
abych viděl, co bude mluvit mým prostřednictvím a co odvětím na své 
pokárání.“ (Habakuk 2:1) 

Jak byl Habakuk pokárán? Patřil k lidu, který byl Nebukadnecarem II. ničen, pro hřích 
jejich a svých praotců. Vnímal to jako SPRAVEDLIVÉ, že ti, jenž znají toho, kdo je stvořil, 
že jsou potrestáni, aby se jejich stav srdce změnil. Protože věděl, že patří k prorokům 
své doby, čekal na to, co má sdělit svým prostřednictvím, protože byl naplněn Otcovým 
duchem. Co se tedy dozvěděl? 



„A Jehova mi odpověděl a řekl: Zapiš vidění a jasně je předlož na tabulkách, aby ten, 
kdo z něho bude nahlas předčítat, mohl číst plynně.“ (Habakuk 2:2) 

Číst plynně znamená, že je text srozumitelný těm, kdo jej čtou s porozuměním pod 
působením Otcova ducha. Kdo skutečně rozumí tomu, co Habakuk říká? Kéž se najdou ti, 
kdo čtou plynně. 

„Vidění je totiž ještě na ustanovený čas a stále supí ke konci a nepoví lež. I kdyby se 
zdrželo, stále je očekávej; zcela jistě se totiž splní. Neopozdí se.“ (Habakuk 2:3) 

O čem je to vidění? Je to vidění o konkrétním čase, které se naplňuje skrze tělesnou 
Babylonskou říši a skrze krále Severu, který přichází v Čase Konce. V první kapitole 
čteme o tom, jak si válečnými taženími v mnoha zemích zajišťuje Babylon autoritu, kdy 
svou důvěru vkládá ve svého boha. Jeho bohem byl Marduk, ale na fyzické úrovni to byla 
jeho armáda. Proto viděl Habakuk, že Nebukadnecar II. se posmívá králům těch zemí a 
jejich úředníkům. Proč chtěl Nebukadnecar ovládnout tyto národy? Potřeboval mnoho 
zajatců, aby vybudovali jeho velké město, které se stalo nedobytnou tvrzí. 

Když se podíváme na dnešního Nebukadnecara, tak i on vkládá svou důvěru ve své 
ozbrojené síly. Jeho motivací není jen ochrana vlastního území, ale vytvoření jednotné 
společnosti pro plánovaný mír a bezpečí. Chce ze světa učinit jedno mnohonárodní 
město, kde se budou rozvíjet kultury a národnostní skupiny podle jasných 
neporušitelných pravidel. Tomu Pjakin říká ruský svět. 

Kde toto vidění nacházíme? Je zapsáno ve 13. a 17. kapitole knihy Zjevení. Jen málo z nás 
to vidění na základě už probíhajících událostí vidí. Mnozí, kdo si čtou popis, že to a to se 
děje podle proroctví, to nejsou schopni rozeznat. Ti, co to popisují, zase ne vždy dokáží 
ten obraz, který jim je odkrýván, správně popsat tak, aby si ty jednotlivé dílky mohl každý 
správně spojit. Protože jsou tito oznamovatelé, jako Habakuk stále v očekávání, protože 
nepochybují, že správně rozumí celkovému obrazu, v horlivosti předbíhají tím, že dílčí 
časové kroky [neustále] vkládají do stejného časového rámce. Jak to působí na ty kdo 
čtou? Že se vidění nenaplňuje. Sami pak mají pocit, že se opozdilo. 

Proč je toto připuštěno? Aby se oddělilo zrno od plev, protože nemáme stavět na 
datech, ale máme proces chápat v celkovém obrazu vírou, že nepoví lež! Proto jej 
musíme stále očekávat, protože rychle supí ke svému konci. NEOPOZDÍ SE! Samotný 
nebeský Otec skrze Pána Jehošuu dohlíží na konkrétní události, aby ani písmenko z 
Písma neselhalo. Plevy klopýtnou a jdou svou vlastní cestou, svého vlastního 
porozumění. 

Včera jsem napsal: „Zrodí se něco v jeden den?“. A pak jsem dodal, že aby mohlo dojít ke 
zrození, musí žena prožít 9. měsíců. Kdy král Severu započal jednoznačně budovat ruský 
svět? 25.12.2021 podpisem příslušných dekretů. Zde je třeba se dotazovat nebeského 
Otce, zda se po devíti měsících symbolického těhotenství, 25.9.2022, zda se nemá něco 
zrodit, když začíná nový biblický rok osmidenním svátkem stánků, kdy se troubí na šofar, 
trubku. 



„Pohleď, jeho duše se nadmula; není v něm přímá. Ale spravedlivý, ten zůstane naživu 
svou věrností.“ (Habakuk 2:4) 

Čí duše se nadmula? Nebukadnecara II.. Jak v něm nebyla přímá? Myslel si, že jeho 
úspěch je způsoben jím samotným. Nečetl Izaiáše 39. kapitolu, jeho výrok z roku 705 
př.n.l. k Ezechiášovi, když ukázal všechny poklady poslům Babylonského krále 
Merodach-Baladana. Toto je důležitá událost a při rozboru šestého a sedmého verše si 
dějiny této doby připomeneme, jak se naplnilo Otcovo slovo proti Babylonu a jak se 
naplní pro dnešního Nabukadnecara. 

Kdo byl počítán mezi spravedlivé v té době, když fyzický Babylon vládl? Jeremiáš, Daniel, 
Ezekiel, Habakuk, Šadrak, Mešak a Abednego. Neboli ostatek. I dnes, ač utrpí olivovníky 
jakoby 3,5 denní škodu, tak budou ponechány naživu, dokonce věčně. 

„A vskutku, protože víno jedná zrádně, zdatný muž je sebejistý; a nedosáhne svého cíle, 
on, který učinil svou duši prostornou právě jako šeol a který je jako smrt a nemůže se 
nasytit. A shromažďuje k sobě všechny národy a sbírá k sobě všechny lidi.“ (Habakuk 
2:5) 

O jakém vínu se tu mluví? O tom doslovném? Ne. Víno je symbolicky přirovnáno k 
učením. K prosazovanému smyslu pro právo a spravedlnost skrze lidské porozumění, 
skrze vlastní moudrost. Proto Babylon nedosáhl svého cíle a stejně tak jej nedosáhne 
král Severu. Ač zničí mnohé a vytvoří šeolu velmi mnoho prostoru, všeobecnému místu 
mrtvých, kde spočinou ti, jenž obdrží smrtelnou ránu v den velkého pobíjení, aby na 
konci 1000 let Kristova království byli přivedeni vzkříšením k soudu, kde dostanou po 
plném porozumění Pravdy možnost činit pokání a žít věčně. 

Proto je přirovnán ke smrti, protože v ten den padne za oběť smrti 1/3 lidstva, jak 
vysvětluje Zjevení 9:13-21. Tehdy sesbírá na svou stranu, stejně jako se to podařilo 
Nebukadnecarovi II. s národy, které si měl podmanit, tehdy sesbírá všechny národy 
země, aby se před ním poklonily a řekli: „Kdo je jako on a kdo s ním může vést válku?“ – 
srovnej se Zjevením 13:4. 

Proč jej budou národy uctívat? Protože jim dá své víno, své sliby, svůj ruský svět, 
Stalinský socialismus. 

„Nepozdvihnou právě ti všichni proti němu příslovečné rčení a náznakovou poznámku, 
narážky na něho? A řekne se: Běda tomu, kdo rozmnožuje, co není jeho ach, jak dlouho!, 
a kdo proti sobě ztěžuje dluh!“ (Habakuk 2:6) 

Pokud neporozumíme tomu, že vše v Písmu slouží k pochopení celkového obrazu, 
abychom mohli číst plynně, pak není schopen nikdo dát výklad k tomuto a následnému 
verši. 

Oficiální archeologie, sionistický nástroj na vytváření ahoj příběhů (hi-story) například o 
době od roku 722 př.n.l. do roku 684 př.n.l. nám říká, že došlo v Babyloně, který byl 
ovládán Asýrií, k událostem, jenž potvrzují biblickou chronologii a ne tu jejich Asyrskou. 



Nějak se jim nepodařilo plně zamést všechny stopy. Díky tomu můžeme porozumět 
těmto veršům, jak jsou skutečně myšleny a proč toto nebeský Otec říká. 

Babylon zažil v těchto letech velké změny, jejichž součástí byli Elamité, základ Medo-
Perské říše. Ti zajistili Babylonu, aby se stal o sto let později tím, kdo působil zkázu. Když 
přišel k Babylonu Kýros Veliký, ač ten nebeského Otce JeHoVaH vojsk vůbec neznal, 
bylo to právě na Jeho popud, protože jej volal dokonce jménem už za života Izaiáše. 

Co učinil Nabonid v roce 549 př.n.l.? Zrušil v Babylonu uctívání Marduka a nahradil jej 
měsíčním bohem Sin. Toto se nelíbilo těm, kdo pomohli postavit Babylon na nohy a byli 
to právě potomci Elamitů. Sám Kýros byl do poznání nebeského Otce JeHoVaH (jehovy) 
vojsk jeho hlavním ctitelem. Proto povstal na obranu Satana (Marduka), aby mu vrátil 
jeho postavení. Když poznal, že nejvyšším nad celou obydlenou zemí je samotný 
JeHoVaH (jehova) Bůh, stala se poté Medo-Persie nejtolerantnější říší, co se týká 
náboženských svobod v tehdejších dějinách. To dokazuje samotný Kýrův chlubivý válec, 
kde se chlubí tím, že mu Marduk zajistil vítězství nad Babylonem. Pak však obdržel 
informace jak se věci skutečně měly a vydal prohlášení o obnově Jeruzalémského 
chrámu, jak to můžeme číst v Písmu. 

Že se toto prohlášení nenašlo? Skutečně si někdo myslí, že i kdyby jej archeologové 
našli, že by se to svět do dnešního dne dozvěděl? Ti, kdo platí archeology, ti uctívají 
Satana. Jak tedy můžeme věřit, že je to Pravda? Mohl Satan zatajit návrat Židů do 
zničeného Jeruzaléma v roce 536 př.n.l.? Ne nemohl. Tento skutek je důkaz, 
nepotřebujeme k tomu žádnou listinu. 

Takže první naplnění tohoto verše nastalo tím, že Babylon něco dlužil Elamitům a ti si ten 
dluh nárokovali splatit. Marduk neměl být odstraněn. 

A jakou že tu máme paralelu k dnešku? Odpadlá Juda, ctitelé Marduka (Satana) pomohli 
králi Severu, aby se stal dnes tím, čím je. Chabad Lubavith nechce akci Golgota. Má jiný 
plán. Proto budou vyžadovat splacení dluhu. 

„Nepovstanou náhle ti, kteří od tebe vyžadují úrok, a nevzbudí se ti, kteří tebou násilně 
třesou, a jistě se jim staneš něčím k vyplenění?“ (Habakuk 2:7) 

Král Severu jim začne zapáchat, protože to oni chtějí být Osmým králem. Stejně jako byl 
Babylon až do doby Nabodina velkým přítelem Medo-Persie, tak byl do 25.12.2021 velkým 
přítelem Chabadu Lubavith král Severu. Co se mu přihodí? 

„Protože jsi sám oloupil mnoho národů, všichni zbývající z těch lidí oloupí tebe, kvůli 
prolévání lidské krve a násilí vůči zemi, městečku a všem, kteří v něm bydlí. Běda tomu, 
kdo dosahuje zlého zisku pro svůj dům, aby si postavil hnízdo ve výši, a tak byl 
osvobozen ze sevření toho, co je neblahé! Radil jsi svému domu něco hanebného, 
odříznutí mnoha národů; a tvá duše hřeší.“ (Habakuk 2:8-10) 

Pokud mne svatý Duch správně vede, a to musíme zkoumat každý sám při dotazování se 
k Otci v Jehošuově jménu, pak zlomení, které má nastat bez použití ruky krále Severu, 
nastane tím, že bude muset předat svou moc těm, kdo mu pomohli. Z tohoto verše to 
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vypadá tak, že až se stane Osmým králem král Severu, dokončí své působení zabitím 
olivovníků, kdy po jejich vzkříšení bude zničen Velký Babylon, tak tehdy se potvrdí tato 
slova a to, co bude vidět v tom čase na nebi a na zemi, až budou olivovníky vzaty do 
nebe, prohlásí odpadlá Juda jako antikrist za příchod mesiáše. 

Že je možné očekávat tento scénář, tak to potvrzují další verše. 

„Ze zdi totiž žalostně vykřikne i kámen a z díla ze dřeva mu odpoví trám. Běda tomu, kdo 
staví město krveprolitím a kdo důkladně založil městečko nespravedlností! Pohleď, není 
to od Jehovy vojsk, že národy se budou lopotit jen pro oheň a že národnostní skupiny se 
unaví pro nic za nic?“ (Habakuk 2:11-13) 

Zde je králi Severu řečeno, že to co má v srdci a co učiní, tak to se mu vrátí dokonce z 
jeho vlastní stavby, pomyslného ruského světa, které je přirovnané k městečku 
zbudovaném krveprolitím. A kdy to na něj přijde? 

„Vždyť země bude naplněna poznáním Jehovovy slávy, jako vody pokrývají 
moře.“ (Habakuk 2:14) 

Kdy bude Země naplněna poznáním, že JeHoVaH je sám nejvyšší nad celou obydlenou 
zemí? 

„A po třech a půl dnech do nich vstoupil duch života od Boha a postavili se na nohy, a na 
ty, kteří je spatřili, padl velký strach.“ (Zjevení 11:11) 

Nikdo nemůže být roven Kristu, protože to on je Pán pánů a Král králů. Nikdo nemůže 
dávat svou spravedlnost a své pojetí práva před to, které vložil do srdce nebeský Otec 
svým dětem a hlavně samotnému Jehošuovi. 

„Běda tomu, kdo svým druhům dává něco k pití a připojuje k tomu tvůj vztek a hněv, 
aby je opil, se záměrem pohlédnout na jejich ohanbí. Jistě se nasytíš zneuctěním místo 
slávou. Pij i ty a buď považován za neobřezaného. Pohár Jehovovy pravice bude 
kolovat až k tobě a na tvé slávě bude potupa; protože tě přikryje násilí spáchané na 
Libanonu a dychtění po zvířatech, které je děsí, kvůli prolévání lidské krve a 
násilí spáchanému na zemi, městečku a všech, kteří v něm bydlí.“ (Habakuk 2:15-17) 

Když král Severu odstraní olivovníky, bude vyhlašovat mír a bezpečí, ale tato jeho sláva 
se za tři a půl dne promění v potupu. Co znamenají v symbolice zvířata jsem mnohokráte 
vysvětlil a Libanonem jsou zde myšleny právě ony dva olivovníky. 

Nyní se obrací nebeský Otec k odpadlé Judě: 

„K čemu prospěl vyřezávaný obraz, když jej vyřezal jeho tvůrce, litá socha, a ten, kdo 
poučuje ve falši, když tvůrce její podoby v ni důvěřoval do té míry, že udělal nehodnotné 
bohy, kteří jsou oněmělí? Běda tomu, kdo říká kusu dřeva: Probuď se přece!, němému 
kameni: Vzbuď se! Sám dá poučení! Pohleď, je obložen zlatem a stříbrem a uprostřed 
něho není vůbec žádný dech. Ale Jehova je ve svém svatém chrámu. Mlč před ním, celá 
země!“ (Habakuk 2:18-20) 



Abychom pochopili i tyto poslední verše, tak musíme porozumět, proč je zde řečeno, že 
je nebeský Otec ve svém svatém chrámu. Proč má celá země mlčet. Je psáno: 

„Nevíte, že jste Boží chrám a že ve vás přebývá Boží duch? Jestliže někdo ničí Boží 
chrám, Bůh zničí jeho, neboť Boží chrám je svatý, a ten chrám jste vy.“ (1. Korinťanům 
3:16,17) 

Když jsou vzkříšeny olivovníky, je zničen Velký Babylon, jak to čteme ve Zjevení 18. 
kapitole. Není za tím žádné politické rozhodnutí, ale pochopení, kdo je sám Nejvyšší nad 
celou obydlenou zemí právě aktem vzkříšení. 

Kdo zničil a ničí Boží chrám až do tohoto dne? Je to odpadlá Juda skrze své babylonské 
náboženské domy, které plně ovládla, až na jeden, který ovládl chazarský dům Sion. Ten 
bude zničen už v den smrti olivovníků, aby pochopil, že uzavřel smlouvu se šeolem, tak 
jak to vysvětluje prorok Izaiáš; k rozboru 28. a 29. kapitoly se dostaneme někdy v příštích 
dnech. 

Co lidem tato odpadlá Juda vnutila? Vyřezávané obrázky a modly, předměty uctívání, 
kříže a podobně odporné věci, které nechala potáhnout zlatem a stříbrem. Kde bude ta 
takzvaná moc těchto svatých předmětů v den zničení Velkého Babylonu? Všichni 
modláři pochopí, že byli podvedeni. Neměli by v ten den vydat ani hlásku. Proč? S kým se 
budou dohadovat, že to oni uctívají správně?! Se vzkříšenými olivami, ve kterých je 
Otcův duch? 

Čtěme prosím plynně a prosme o moudrost našeho nebeského Otce, aby to bylo On sám, 
kdo nám dá porozumět i utajeným věcem. Ať se děje Jeho svatá vůle, ne naše a to ve 
jménu skutečného Krále, Jehošuy pomazaného. Amen a amen. 

Buďme povzbuzeni tím, že ten den se velmi rychle blíží a buďme stále v očekávání, neboť 
viděné nepoví lež. I kdyby se v našich očích opozdilo, jistě se splní! 

Váš bratr a Pánův otrok Igi. 

 

 

Vysvětlení důležitého verše Habakuka 3:17 a číselné symboliky Písma 

 

„Ó hloubko Božího bohatství a moudros-
ti a poznání! Jak nevyzpytatelné jsou jeho 



soudy a jak nevysledovatelné jsou jeho 
cesty!“ (Římanům 11:33) 
Toto mne napadlo ihned, když jsem sestře slíbil, že do hloubky rozeberu význam čísel, 
jejich informační hodnotu, tak jak mi to odhalil Otcův duch. Pokud se mi to povede, aby to 
bylo srozumitelné olivám, pak pochopíme, proč je tato myšlenka právě v 11:33. Zapomeňme 
na Satanovu numerologii, tu vytvořil, protože částečně rozumí řeči čísel. Je to plagiátor, 
někdo, kdo si myslí že má moudrost větší než ten, kdo jej stvořil. 
Skrze matematiku zjišťujeme mnohé. Například to, že jsou matematické zákony, které 
se nemění. Když se nemění, lze z nich odvozovat další souvislosti, které dávají logický 
výsledek. Matematika je základním kamenem logiky. Pokud zvládneme její základ, 
nemůže nás nikdo podvést při každodenní činnosti života, který se skládá z prodeje a 
nakupování. 

Prodej je vše, kde se vytváří zboží, za které obdržíme příslušnou hodnotu peněz, jenž je 
vyjádřena číselnou hodnotou. Co ve skutečnosti děláme, když chodíme do práce? 
Prodáváme to nejcennější, tím je náš čas. Nakupujeme proto, abychom si zbylý čas 
zpříjemnili, nebo si zajistili další čas k našemu přežití. Musíme jíst a pít, platit bydlení. To 
je nákup. Proto i značka 6.6.6. je spojena s tímto nakupováním a tímto prodejem. 
Abychom jí pochopili, musíme si to, co je v ní symbolicky obsaženo spočítat a k tomu 
musíme použít logiku, inteligenci, která se nemění. Je zákonem daného čísla. 

Proto nám je řečeno toto: 

„Zde dochází na moudrost: Kdo má inteligenci, ať spočítá číslo divokého zvířete, neboť je 
to číslo člověka; a jeho číslo je šest set šedesát šest.“ (Zjevení 13:18) 

Co dělá člověka člověkem? Jeho DNA. V té je na 500 místech v každé buňce JHVH, podle 
číselné kombinace 22 aminokyselin. Je to zákon, který se nemění. Kdy se může změnit? 
Jen tehdy, když je tato struktura aminokyselin narušena genetickou změnou. Tehdy 
přestává být člověk člověkem. Do stvořitelského díla zasáhl plagiátor, který si dílo 
přizpůsobil pro sebe. Udělal z něj jiné stvoření, než to, které bylo neměnným zákonem 
tvořeno v lůnu matky. 

Nejprve vysvětlím, co které číslo znamená, jakou ukrývá v sobě informaci. Pak si na 
základě této informace objasníme, proč právě ve Zjevení 13:18 a ne jinde. Že si 
potřebujeme něco spočítat, dát tomu vyšší moudrost, tak to nacházíme i zde: 

„Zde dochází na inteligenci, která má moudrost: Sedm hlav znamená sedm hor, kde na 
vrcholku sedí žena.“ (Zjevení 17:9) 

Nádherné umístění pro toho, kdo prosí o moudrost ze shora, ne tu lidskou. Věřím, že ten 
kdo má pochopit, že ten to pochopí, proč o tom umístění mluvím. 

Tak pojďme na ta čísla a jejich význam. 



1 = informace jako taková. V případě kapitol ústřední námět celé knihy. Je potřeba 
přemýšlet nad tím, co je nám v celém kontextu knihy sdělováno. Když ji nacházíme u 
veršů, je to důležité sdělení. To neznamená, že se vždy jedná o první verš. Ukážeme si to 
na konkrétních verších. Můžeme jí přičítat a tak dostaneme určitou informaci. Vše 
vysvětlím na konkrétních příkladech 

2 = jeto o potvrzení pravdivosti, zde jde o fakt 

3 = zvyšuje důležitost pravdivosti 

4 = zvyšuje intenzitu. Proč? protože se dá vyjádřit jako 2+2=4. Výrok se nevztahuje jen 
na něco pravdivého. Je potřeba o tom velmi přemýšlet, proč právě takto je něco 
vyjádřeno. Opět to uvedu na konkrétním příkladu. 4 páry koňů vyjely do 4 do čtyř směrů. 
Jsou to koně, jenž představují duchy. Zde to máme chápat tak, že duch nese konkrétní 
myšlenku. Ta bude intenzivně prosazována. 

5 = odhaluje to co rozděluje. Například 10 družiček, kdy pět je moudrých a pět 
pošetilých. 5 se dá zapsat 3+2 nebo 4+1. V textu můžeme najít toto rozdělení, její příčinu, 
nebo proč nedosahujeme jednoty lidstva, jako celek. 

6 = číslo člověka, kde se zračí jeho nedokonalost. Tu vytváří tři vlivy. Politika, 
nakupování a prodej a nakonec modlářství, založené na naukách Velkého Babylonu. Je 
to o myšlení a činech. Vychází z hříchu, který vede k šesti věcem, které nebeský Otec 
nenávidí. Když se naplní, vedou k dokonalému rozdělení. Ke sváru mezi bratry. A to je 
nebeskému Otci odporné. 

7 = dokonalost. Lidé si představuji dokonalost jako neomylnost. To je neporozumění. 
Proč? Protože pak by stvoření nemělo svobodnou vůli. Dokonalost tedy vychází z 
porozumění Otcovy vůle. Té bude vždy dosaženo. Cílem je porozumění Agape, Lásky 
založené na zásadách. Když své vlastní děti učíme, nečiníme to s Láskou, aby se jim 
dobře dařilo? Pokud ano, pak toto činí i nebeský Otec. 

Pochopení vychází z poznání, že rady a omezení nevedou k tomu, abychom se cítili 
špatně. I naše nezkušené děti je potřeba poučovat, aby nesprávnému porozuměly. Tyto 
naše děti ne vždy poslechnout. Pak musí přijít adekvátní usměrnění. Když je účinné, 
prokážeme milosrdenství. Když tedy je někde odkaz na číslo 7. Vždy se v ní odráží 
dokonalý plán, jak člověka napravit, protože se rozhodl jít vlastní cestou. Toto máme v 
sedmičkách vidět. 

8 = ukončování, nebo konec. Završení dokonalého plánu na nápravu. Odstranění 
Satanova vlivu. Toto vše má v sobě číslo 8. Ukážeme si to na knize Zjevení dále. 

9 = je to opět číslo člověka, kde jeho skutky jsou otočeny proti Satanovi a jeho 
plánům. Strůjcem nedokonalosti je Satanovo popichování, k plnění jeho vůle. Například. 
Člověk připravuje válečný konflikt, který má zajistit odstranění Božích synů a dcer. Toto 
jednání povede k pravému opaku. Boží děti budou oslaveny. Proto je devítka obratem, 
který člověk nečeká. Je to změna, do které zasahuje nebeský Otec. 



Devátá kapitola knihy Daniel. Zabití Krista. Co to lidem přineslo víme. Pokud rozumíme 
Danielovi, kdy kterou kapitolu zapsal, zjistíme, že je to desátá kapitola vzhledem k 
časovému uspořádání. Nyní si vysvětlíme proč. 

10 = oznamuje záležitosti vzhledem k celému lidstvu. Je to číslo úplnosti. číslo, které 
se týká úplně všech lidí. Byla Kristova oběť úplná vzhledem k celému lidstvu? Pokud 
ano, proč není toto v desáté kapitole knihy Daniel? Protože byla kniha utajena až do času 
konce. Přinesla oběť obrat? Ano přinesla. A když se brodíme Písmem a dějinnými 
událostmi sem a tam, zjistíme pod vedením Otcova ducha, jaké je správné pořadí. 
Desátá kapitola knihy Daniel je v pořadí času 7. kapitolou. A co to znamená už víme. 

Teď si seřaďme kapitoly Daniele podle času. 7. kapitola je o králi Jihu, ale měla by mít 
číslo 8. Takže kdo je odsouzen jako první? Král Jihu. V 8. kapitole je to o králi Severu a ze 
Zjevení víme, že se stává Osmým králem a to je o změně, o otočení Satanových plánů, 
kdy se vše ukončuje. Proto mu vzhledem k času patří číslo 9, protože se to bude týkat 
každého člověka. Chápeme dokonalost toho všeho? Pokud ano, jsou pečeti rozlomeny. 

11 = něčemu, co Satan naplánoval s lidstvem a je to spojeno s jeho nedostatečnou 
moudrostí. Vlastně odhaluje jeho uvažování. Opět to můžeme vidět v Danielovi. On vždy 
proti sobě staví dvě mocenské skupiny, které podporuje. Ti vedou mezi sebou válku, aby 
v konečné části dnů se lidstvo jako celek přidalo na jeho stranu. 1+1=2 to už víme co toto 
znamená. On klidně bude toto brát jako potřebnou pravdu, protože takto uvažuje. Už 
chápeme, proč se píše o dvou olivovnících v 11. kapitole Zjevení a já hovořím o tom, že 
dochází ke sporu mezi dvěma olivovníky? Oba olivovníky však vydají stejné svědectví. 

12 = úplnost vzhledem k Otcovým věcem, jeho záměrům. Vztahuje s k jeho rodině jako 
celku, kde patří jak věrní andělé, tak pozemské Boží děti. Krásně to je vidět na 12. 
kapitole knihy Zjevení i v Danielovi 12. kapitole. 1+2= 3, nebo také 1×2=2, proto jsou obě 
čísla 2 i 3 spojeny potvrzením čteného v Písmu. Proto musí být vše potvrzeno ústy dvou 
nebo tří svědků, aby to bylo pravé svědectví a mohlo se soudit. 

13 = něco, kde musí působit jak démoni, tak lidé. Je to číslo Satana, kde nic 
neponechává náhodě. Jeho pyramida moci. Musíme přemýšlet co má skutečně za 
lubem, co uvidíme. Zde potřebujeme Otcova ducha, aby nám to odhalil. Opět je to krásně 
vidět na Zjevení 13. kapitoly. Dá se to vnímat i takto. 1×3=3 což potvrzuje, že tak se to 
odehraje, ale také takto 1+3=4 Bude to velká intenzita. 

Teď si položme otázku, když rozumíme, co které číslo znamená. „Kde v evangeliích to 
můžeme vidět?“ . Matouš 24. kapitola je o tom, co čteme v Markovi 13. kapitole a u 
Lukáše v 21. kapitole. O čem je číslo 13? Satan má plán a my jej budeme vidět podle 
čteného. 21 je obrácená 12. Takže co se tam dozvídáme? Že musíme být pozorní a plně 
důvěřovat, že nebeský Otec vše otočí, protože jde o záchranu jeho duchovní rodiny jako 
celku. 24 = 2×12. Opět je tam co uvidíme, že to musíme velmi zkoumat a plně důvěřovat 
Otci a Kristu. 

Posledním číslem je 0 = úplného ukončení něčeho. Proto nemá nula žádnou hodnotu. 
Cyklus se uzavřel. Krásně to vidíme na kapitole 20. knihy Zjevení. Po ní je popisován nový 
cyklus s novým výsledkem. Vše se převrátí 21. kapitola to popisuje a je to obrácená 12. 



Pokud si to takto dokážeme představit, pak pochopíme proč něco čteme v první kapitole 
knihy Zjevení. O čem je? Je to hlavní kapitola, protože nám odhaluje nebeského Otce, 
JeHoVaH (Jehovu) Boha, jako toho, kdo je alfa a omega všeho a představuje nám Syna, 
jako mocného anděla, Syna člověka, podobně jako jej vidí Daniel. Tak nám oznamuje, že 
svitek popsaný z obou stran, je kniha Daniel, která je ukryta ze strany, jenž nemůžeme 
vidět na zapečetěném svitku a Zjevení, kde nic není zapečetěno. Ale číst si v něm 
budeme moci, až budou pečetě rozlomeny. 

Druhá a třetí kapitola odhaluje chyby, kterých se musíme vyvarovat stůj co stůj. A TO JE 
PRAVDA. 

Čtvrtá kapitola knihy Zjevení nám ukazuje, kam chce nebeský Otec celou záležitost 
přivést až pozvedne olivovníky. Bude to intenzivní a sám do věcí bude aktivně zasahovat, 
aby to co Jan vidí se stalo. 

Pátá kapitola je o tom utajeném svitku. S ním přichází velké rozdělení, které to přinese 
lidstvu, jako celku. Proto musíme bedlivě zkoumat, co vidíme že se děje v Čase, kdy k 
tomu dochází a když to budeme sledovat zpětně, od 30.9.2015. Když se vše na zemi 
dokončí, tak v nebi bude vidět toto: 

„8 A když vzal svitek, čtyři živí tvorové a čtyřiadvacet starších padlo před Beránkem, 
každý z nich měl harfu a zlaté misky plné kadidla, a kadidlo znamená 
modlitby svatých. 9 A zpívají novou píseň a říkají: Jsi hoden vzít svitek a otevřít jeho 
pečeti, protože jsi byl zabit a svou krví jsi koupil Bohu osoby z každého kmene a jazyka a 
lidu a národa 10 a udělal jsi z nich království a kněze našemu Bohu a budou kralovat nad 
zemí. „. 

8 = dokončení 9 = vše se pro lidi změnilo, olivovníky jsou už v nebi a zpívají tu Novou 
píseň, kterou je Otec naučil už tu na zemi. Uprostřed myšlenky je 10, protože se to dotklo 
celého lidstva. Protože nebeský Otec si přeje, aby se ti, které vybral, aby se ujali řízení. 
Proto kralovat. Ale kralovat jako Beránek. Ten nepanuje jako králové země, ten slouží. K 
čemu? Aby byla naplněna Otcova vůle, kterou je? 

„To je znamenité a přijatelné před zrakem našeho Zachránce, Boha, jehož vůlí je, aby 
lidé všeho druhu byli zachráněni a přišli k přesnému poznání pravdy.“ (1. Timoteovi 2:3,4) 

Poznalo lidstvo v tu chvíli Pravdu? Ano. Mohlo se rozhodnout, zda se připojí ke 
spravedlivým, nebo ničemným. Máme to v prvním dopise Timoteovi. Když jej celý 
prostudujeme pod moudrostí Otcova ducha, tak je tam mnoho informací, jak 
uspořádaně dojít do cíle. Druhá kapitola je potvrzením Pravdy a 3 a 4 verš je 
potvrzováním této vůle jako pravdivého výroku, který bude intenzivně prosazován. 

Pokud je kniha Zjevení hlavní knihou spolu s Danielem, pak si musíme ty dvě kapitoly 
přečíst. V Danieli je ve třetí popsána ohnivá pec a co skutečná důvěra k Otci znamená a 
ve 4. kapitole čteme kam vede pýcha člověka s autoritou. Pokud Pánův otrok začne bít 
své bratry, protože se opíjí mocí, dopadne jako Nebukadnecar II. 



Ve třetí kapitole Zjevení je to opět o tom, co znamená nebýt pyšný, jak to čteme v dopise 
do Filadelfie a jak se na pyšného „Nebukadnecara II.“, který si také myslel, že má vše a 
neviděl vlastní nahotu a už nic nepotřeboval, že takto se na nás dívá Pán Jehošua. 

Čtvrtá kapitola Zjevení je o tom, kam chceme patřit a vidět, co vidí Jan. To musíme ale 
plnit Otcovu vůli. 

Když budeme sledovat myšlenky v páté kapitole Zjevení od 11 do 14 verše a přiřadíme si 
význam čísel, kdy 14 chápeme jako 2×7, pak tam nalezneme daleko víc moudrosti, než 
jsme až dosud nacházeli. 

Šestá kapitola knihy Zjevení je o člověku jako takovém, co odhalení svitku přinese. Je v 
ní jen šest pečetí rozlomeno. První až čtvrtá pečeť je o věcech, které budou ukončeny 
válkou, kde se šeol, neboli hádes vyřádí jak černá ruka. Kde to čteme? V 9. kapitole 
Zjevení. Na konci je 1/3 mrtvých. Jízda končí 8 veršem. Takže se něco ukončuje? 
Soupeření dvou králů, Severu a Jihu. Daniel to zaznamenává ve dvou kapitolách v 8. ve 
verši 25, což můžeme chápat takto: 

2×5=10 a 2+5=7 

Co to znamená si vyložte sami. Dále v 11. kapitole verši 44 a 45. Opět použijeme 
matematiku. 

4×4=16 což je 2×8, nebo 4+4=8 
4×5=20 což je 2+0, nebo 4+5=9 

Protože je to jedna myšlenka ve dvou verších, můžeme to číst i takto: 

4+4+4+5=17, což je taky 1×7=7 a nebo 1+7=8 

Pátá pečeť je na 8 verši a od něj tam čteme, že mrtví musí ještě chvilku odpočívat, než je 
Otec vzbudí. Proč musí odpočívat, protože po válce se musí naplnit symbolická místnost 
a olivovníky musí sebírat spravedlivé a ničemné. viz Matouš 22:8-10. Zajímavé že. Něco 
se dokončuje. Satanovi plán nevychází a týká se to celého lidstva. A jistě to bude 
intenzivní. Proč? 

2×2=4 a 2+2=4 

A vše končí 11 veršem v té páté pečeti, kde je potupena Satanova moudrost vzhledem k 
zemi, k lidem. Začněme prosím přemýšlet tak, jak nad věcmi a informacemi uvažuje 
Otec, když je zapisuje. Babylonská učení toto nikdy neodhalí. 

Šestá pečeť je ve 12 verši. Když víme co je tím symbolickým sluncem, co znamenají 
hvězdy a tak dále, tak toto přesně po válce nastane. Velká výměna ve vládách. USA a VB 
už nejsou. Jen ukazuji směr. To, co mi Duch odhaluje a jak mi to, co jsem dříve napsal 
vše potvrzuje. 



Sedmá kapitola Zjevení je o něčem dokonalém, proto se v ní píše o prvním olivovníků. Ale 
není to tělesný Izrael, ale duchovní, protože jsou zde vyjmenovány kmeny jinak a je to o 
pečeti na čelech. 

V 9 verši, kdy se vše otáčí je zmínka o Velkém zástupu a ve 14 verši je to o dokonalosti, 
kterou Otec vymyslel, aby nikdo při soudu nezahynul, kdo není ničemný. Informace 
pokračují v 15 až 17 verši. Postupně tam vidíme tato čísla: 

1×5=5 rozdělení a 1+5=6 je to o každém jednotlivci jak se rozhodne 
1×6=6 je to o každém jednotlivci jak se rozhodne a 1+6=7 je to dokonalé 

1×7=7 je to dokonalé a 1+7=8 je to o konci 

Takže jasně chápeme, kdy se Velký zástup bude tvořit. Učí to Babylonské domy? Ne. 
Jeden co udělal smlouvu se šeolem, tak ten vytváří velký zástup od roku 1935. To asi na 
konci není. 

8. kapitola Zjevení. Důležité informace o tom co na konci uvidíme. Výklad jsem už 
předložil, to platí i o deváté kapitole, kde na konci se vše pro člověka obrací. Kdy? Po 
skončení války, která přichází. 

10. kapitola Zjevení, už je 7 pečeť rozlomena, už je vše pochopeno. Jan musí svitek sníst. 
Proč? Protože Jan symbolizuje člověka pro Čas Konce, kterému to bude odhaleno. Vše. 
V Jeho ústech to je jako med, v jeho břiše to způsobuje křeče. Proč? Protože plně 
chápe, jak Satanovo rozdělení olivovníků, kdy máme být jako rodina, že jej málokdo bude 
brát vážně a kam to vše s lidstvem jako takovým směřuje. Nepíše se náhodou v 
proroctví, že se nebeský Otec odkazuje na to, že vše se podaří, i kdyby ten jeden 
olivovník selhal? 

„I kdyby ani fíkovník nerozkvetl a kdyby z révových keřů nebyl žádný výnos; kdyby se 
dílo olivovníku vskutku nevydařilo a ani terasy by vskutku nevydaly žádnou potravu; i 
kdyby byl brav vskutku oddělen od ohrady a v ohrazeních nebyl žádný dobytek;“ 
(Habakuk 3:17) 

Není tam množné číslo a spočítejme si, kdo máme moudrost ze shora, číslo kapitoly a 
veršů o čem se zde mluví. Návod máme k dispozici. 

Nevěděl nebeský Otec, že družičky jsou znečištěny naukami Babylonu, kdy nechtějí své 
nauky opustit? Proto mají jen tolik oleje, duchovního porozumění, aby sebe sami 
neúplným porozuměním zachránily. Proto nejsou schopny dát porozumění ostatním 
pannám, protože sami mají málo. Prvnímu olivovníku nezbývá nic jiného, než mít s těmi 5 
pannami soucit a odpustit jim až 77x, nesoudit je, protože je to dílo našeho nebeského 
Otce a také Pana Jehošuy, to on dává porozumět svitku své nevěstě, podobně jako 
Janovi. 

Kde čteme o olivovnících? V 11. kapitole Zjevení. Co musíme v té kapitole hledat? Jak 
Satan rozděluje. Pavel to vysvětluje, když říká, že nemůže sám k bratrům a sestrám 
mluvit jako k duchovním lidem, kteří se na vše dívají tělesně. Můj dres, mé poznání, to je 
něco. Co pak stačí Satanovi? Dát sen, představit se jako nebeský Otec, nebo Kristus, zde 



vždy jako Je-sus (Ježíš) a družička je potěšena, jaké přízně se jí nedostalo. Že 
nerozezná, že k ní mluví démon ústy posednutého člověka, to už nerozezná vůbec. 

Viděl jsem to za svou službu tolikrát. Jedna žena mne tak tři roky zpátky poprosila o 
schůzku. Začala mi vyprávět, jak na ni démoni křičí a obtěžují ji. Snažil jsem se jí pomoci, 
ale věřila raději viděnému a společenství, které kolem ní bylo, takže se nic v jejím životě 
nezměnilo. Co byl problém? Myslela si, že má Otcova ducha. Jak můžeme někomu 
takovému pomoci, když ještě nepřišla Otcova autorita, pomocník, který má být vylit na 
všechno tělo? 

A když ani vizuálně někomu nepřipadneme sympatičtí, protože ani Jehošua nebyl 
krasavec, nelze očekávat, že taková žena, či muž budou naslouchat, aby to byla moc a 
autorita Otce a Krista, kdo působí duchovní vzrůst, duchovní porozumění. Není to 
tělesné? 

Přesně rozumím apoštolu Pavlovi když píše: 

„Říkají totiž: Jeho dopisy jsou závažné a silné, ale jeho osobní přítomnost 
je slabá a jeho řeč opovrženíhodná.“ (2. Korinťanům 10:10) 

Zkusme být duchovními lidmi. Skutečně se dívejme na věci duchovním zrakem. 
Neposuzujme jedni druhého, abychom nedali prostor tomu ničemnému, který se nás 
snaží rozdělit. Blíží se hodina soudu, kde se každý bude muset zodpovídat sám za sebe. 
Jakou namáhavou práci pro nebeského Otce vykonal. Vše co není vystavěno z 
duchovních nehořlavých materiálů shoří. Každé částečné poznání. Není čas si o sobě 
něco myslet. Pavel takový nebyl, Pán Jehošua už vůbec ne. Oběma šlo o jediné, 
abychom si k Otci vytvořili osobní vztah, který nám dovolí, abychom byli přivedeni ke 
Kristu a ten nás mohl vzbudit v poslední den. Jsou pro lidstvo jako takové dva. Jeden při 
zaznění 7. trubky a druhý na konci 1000 let. Který je lepší? 

Přeji všem, aby to byl ten při sedmé trubce, abychom se po něm mohli setkat s Pánem 
ve vzduchu, až dokončíme svědectví. 

Čísla tedy můžeme sčítat i násobit. Když je například něco ve 33 verši. Pak je to 3+3=6 a 
když je to 3×3=9. Nyní se vraťme k nadpisu a pochopme o jaké hloubce moudrosti Pavel 
mluví. 

Kéž by měl každý porozumění k tomuto článku. Vím, že to ocení první olivovník, protože 
to je o hluboké moudrosti, která nás učí Nové písni, aby ji první olivovník mohl zazpívat 
před vzbuzenými 24 staršími muži, kteří ještě stále spí pod symbolickým oltářem ve 
svých hrobech. Kdo má ucho ať naslouchá co duch říká εκκλησίες (ekklisii). Jak hluboká 
je tvá moudrost nebeský Otče, JeHoVaH (Jehovo) Bože. 

Ptejme se nebeského Otce, ve jménu Pána Jehošuy, zda je to z Otcovy moudrosti. 
Pokud nám to potvrdí, sláva a chvála patří jemu. 

Pokoj nám všem v tomto Čase dokončení. Povzbuzujme se k Lásce a znamenitým 
skutkům. 



S Agape Váš bratr a Pánův otrok Igi 

 
 

 
 


